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Interpelacja w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Lubartowskiej 

W związku z ostatnimi licznymi zmianami w zakresie organizacji ruchu w centrum Lublina 

chciałbym powrócić do zaproponowanego przeze mnie przed kilkoma laty rozwiązania 

polegającego na likwidacji przy ulicy Lubartowskiej (na odcinku od ulicy Bajkowskiego do ulicy 

Kowalskiej) jednego pasa ruchu kołowego na rzecz chodnika po nieparzystej stronie ulicy. 

Rozwiązanie to pozwoliłoby przekształcić Lubartowską w rodzaj deptaka bis, 

uatrakcyjniając ten odcinek serca Lublina w zakresie handlu i gastronomii, bez wygenerowania 

kolizji i utrudnień w ruchu kołowym. Jednocześnie rozwiązanie to wiązałoby się z 

przeprowadzeniem działań w zakresie upiększenia tego odcinka zielenią poprzez wykonanie 

nasadzeń drzew. 

Mając świadomość, iż koncepcja ta wymaga przygotowania określonego projektu, 

uprzejmie proszę o podjęcie konsultacji społecznych w tym zakresie z udziałem właściwych 

jednostek pomocniczych samorządu oraz mieszkańców i przedsiębiorców, zwłaszcza tych 

zamieszkujących i funkcjonujących w centrum Lublina 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawionym przeze mnie problemem. 

Z wyrazami szacunku 
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